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Abstract (en)
Lighting installation (illumination device) for rooms, in particular for offices, having at least one upwardly radiating projecting luminaire (7), at least
one light-deflecting element (8), arranged in the region of the ceiling (2) of the room, for the downward deflection of the light projected upwards by
the projection luminaire(s) (7), and having at least one additional luminaire (9) which floodlights (illuminates) the ceiling (2) of the room beside the
light-deflecting element(s) (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Beleuchtungseinrichtung für Räume, insbesondere für Büroräume, mit mindestens einer nach oben strahlenden Werferleuchte (7), wenigstens
einem im Bereich der Raumdecke (2) angeordneten Lichtumlenkelement (8) zum Umlenken des von der bzw. den Werferleuchten (7) nach oben
geworfenen Lichts nach unten, und mit wenigstens einer die Raumdecke (2) neben dem bzw. den Lichtumlenkelement(en) (8) anstrahlenden
Zusatzleuchte (9). <IMAGE>
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